

Title (en)
Bulkhead for industrial rooms.

Title (de)
Schott für industrielle Hallen.

Title (fr)
Cloison étanche pour locaux industriels.

Publication
EP 0647750 A1 19950412 (FR)

Application
EP 94402218 A 19941004

Priority
FR 9311962 A 19931007

Abstract (en)
a) Bulkhead (partition) for industrial premises (rooms). b) Partition characterised by: - a means for transversely clamping the top of the two piers against the panel, this means comprising: - a longitudinal slideway (5) on the internal face of each pier (2), under the shoulder (21) supporting the panel (1), - a lock (6) in the form of a thin strip, housed so that it can move longitudinally in the slideways (5) of the two piers (2) and interacting with these in order to pull the two piers (2) against each other and press them against the panel (1). <IMAGE>

Abstract (fr)
a) Cloison étanche pour locaux industriels. b) Cloison caractérisée par : - un moyen de serrage transversal de la partie supérieure des deux dossierets contre le panneau, ce moyen comprenant : une glissière longitudinale (5) sur la face intérieure de chaque dossieret (2), sous l'épaulement (21) soutenant le panneau (1), un verrou (6) en forme de lame, logé de manière mobile longitudinalement dans les glissières (5) des deux dossierets (2) et coopérant avec celles-ci pour tirer l'un contre l'autre les deux dossierets (2) et les presser contre le panneau (1). <IMAGE>

IPC 1-7
E04H 5/10; E04B 2/82

IPC 8 full level
E04H 5/10 (2006.01)

CPC (source: EP)
E04H 5/10 (2013.01)

Citation (search report)
• [A] US 2808136 A 19571001 - HAMMITT ANDREW B, et al
• [A] US 3213580 A 19651026 - MARK EDWARD H
• [A] FR 1277406 A 19611201 - MATERIAUX REUNIS
• [A] FR 2558219 A1 19850719 - BOURREAU PHILIPPE [FR]

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE DK ES GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0647750 A1 19950412; CA 2133806 A1 19950408; FR 2710931 A1 19950414; FR 2710931 B1 19951117

DOCDB simple family (application)
EP 94402218 A 19941004; CA 2133806 A 19941006; FR 9311962 A 19931007